
 

 

 

English: 

Rubin was born and bred in the very North of Germany. He is particulary active in the field of 

House and Electronic music having mixed his first as early as 1997. It didn’t take much longer 

until he gained first experiences in clubs and bars. Ever since he is known for his jiggy and 

electronicly inspired House music. Thanks to his year-long exposure he is now a household name 

in the field of electronic music. His musical style is carefully shaped by the sounds of his own 

youth. 

He has toured various clubs in Germany, Denmark and Croatia. Friends introduced Rubin to “Die 

Apotheka” and it instantly felt like perfect chemnistry. This was the moment when the name 

Rubin became official.  

He knows well how to build a harmonious set guaranteed to rock every dancefloor. Included here 

are loads of individual bright and hard tones, always holding their very own value of recognition. 

Whether it’s current tunes or classics, Torben Rubins sets will lead through a perfect night of 

partying, promise! 

 
 
Deutsch: 

Rubin stammt aus dem hohen Norden Deutschlands und ist im Bereich House und Electro aktiv. 

Seine ersten Platten und CDs mixte Er bereits im Jahre 1997. Die ersten Cluberfahrungen sollten 

auch nicht lange auf sich warten lassen. Seitdem ist er für seine fetzige und elektronisch 

angehauchte Housemusik bekannt und mit seiner langjährigen Erfahrung ein fester Begriff wenn 

es um House und Electro geht. Dabei prägen Ihn und seine Sounds bis heute Einflüsse seiner 

Jugend. 

Er tourte durch verschiedene Clubs in Deutschland, Dänemark und Kroatien. Durch gute Freunde 

wurde Rubin „Die Apotheka“ vorgestellt. Die Chemie stimmte auf Anhieb und so wurde der Name 

Rubin geboren. 

Seine Sets baut Er immer harmonisch in einem Spannungsbogen auf und bringt damit jede 

Tanzfläche zum kochen. Hierbei sind individuelle sanfte wie auch harte Klänge enthalten, die 

immer einen großen Wiedererkennungswert besitzen. Ob aktuelle oder klassische Töne, seine 

Zusammenstellung ist immer ein Garant für eine geniale und unvergessliche Partynacht. 

 

phenomenon-rubin.com  
facebook.com/official.rubin  
soundcloud.com/phenomenonrubin  
youtube.de/phenomenonrubin 
myspace.com/torbenrubin  
twitter.com/torbenrubin 
 
 

 

 


